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A legutóbbi beszámoló megírása után, igyekeztem tovább haladni a dolgainkkal, mely során a 
mindennapos tevékenységek (utalások, pénzmozgások felügyelete és lebonyolítása, 
problémamegoldás stb.) mellett főként az Alapítvány meetingjein rám szabott feladatokkal 
foglalkoztam. 

Az Alapítvány megújulása elért ahhoz a fázisához, hogy elkezdhessünk a részletekkel foglalkozni, 
új arculatot építeni. Ennek első állomása egy nagyobb volumenű grafikai fejlesztés, mely magába 
foglalja a webes felületeink és a logónk megújítását, több összetartozó, mégis alapvetően külön brand 
elindítását (előkészítő tanfolyamok, webshop, alapítvány, üzemELTEtés). Ezzel kapcsolatban 
felkerestem egy grafikust, akivel egy találkozó keretein belül átbeszéltük, hogy pontosan mire is van 
szükségünk. A feladatot elvállalta, és nekilátott kidolgozni a terveket. A megbeszéltek alapján 
legkésőbb májusra minden rendelkezésünkre fog állni, ahhoz, hogy a fejlesztéseket végre is hajthassuk. 

A rendszeresített dolgozói találkozóknak az egyik legfontosabb része, hogy szisztematikusan 
feljegyezzük az elvégzendő feladatokat, hogy aztán semmit se felejtsünk el. Ezt elősegítendő, találtam 
egy projektmenedzser rendszer, és az Alapítvány teendőivel fel is töltöttem ezt, mely segít a 
feladatlistákat jobban átláthatóvá tenni, valamint emlékeztetőket is küld, ami gyakran igen hasznos 
lehet. 

Nagyon régi adósságom volt, hogy a tavaly beszerzett új számítógépeket üzembe állítsuk. Ugyan 
5-ből négy gép eddig is tökéletesen működött, egyel azonban sokáig gondjaink adódtak – történetesen 
a legfontosabb, „gazdaságis” géppel. Szerencsére Dávid ötletével és segítségével sikerült megoldani 
ezt a problémát, immáron használatba is vette Bogi az új gépet. A dokumentumaink rendezésének 
elősegítésére, egy iktatóprogramot is beszereztem, melyet egy funkcióját leszámítva (több gépről való 
elérés) telepítettem is, így használatra készen áll. Persze egyelőre nem tökéletes a kidolgozottság, a 
régi gép selejtezéséhez szükséges, hogy bankot váltson az Alapítvány, erre hamarosan sor kerülhet, 
tudtommal. 

Elkészítettem egy előzetes költségvetéstervet (cashflow) az elkövetkezendő félévre. Dani 
segítségével és pontosításaival kiegészítve, egész reális tervezetet kaptunk arra, hogy mi várható, így a 
kuratórium meg tudja határozni az irányokat majd. 

Az utóbbi évek nagyon nagy reményt adtak nekem arra, hogy hamarosan ez az Alapítvány talpra 
állhat, és a továbbiakban a TTK-s hallgatók számára valóban rendkívül hasznos tevékenységet 
folytathat. Ez a remény továbbra is bennem van, kívánom, hogy legalább ilyen jól haladjon tovább 
minden az elkövetkezendőkben, és kívánom, hogy a TTK életéhez sok jó dologgal járuljon hozzá ennek 
az Alapítványnak a létezése. Örülök, hogy ennek a csapatnak a tagja lehettem, amellett, hogy sokat 
tanultam, sok barátra is leltem, és bár tény, hogy nem kevés időt áldoztam erre az utóbbi majd két év 
során, de jó emberek között töltöttem, úgyhogy több részről is megérte.  

További nagyon sok sikert és jó munkát kívánok mindazoknak, akik részt vesznek az Alapítvány 
történetének írásában! 
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